




Do 15. 11. 2022 (dvěma senátorům ze studentské komory skončil mandát již s koncem jejich studia v polovině roku 

2022) Akademický senát Fakulty informatiky a managementu Univerzity Hradec Králové (AS FIM) pracoval v 

následujícím složení: 

Předseda AS FIM: Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. 

Místopředsedkyně za akademickou komoru: Mgr. Pavlína Chaloupská, Ph.D. 

Místopředseda za studentskou komoru: Bc. Jan Řízek 

Členy akademické komory byli: doc. Ing. Pavel Bachmann, Ph.D. 

prof. PhDr. Marek Franěk, CSc., Ph.D. 

Mgr. Pavlína Chaloupská, Ph.D.

Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. 

Ing. Karel Mls, Ph.D. 

Členy studentské komory byli: David Grinberg 

Štěpán Kubelka

Bc. Jan Řízek

Bc. Daniela Víchová



21. 10. a 1. - 2. 11. 2022 proběhly volby do AS FIM. Z výsledků voleb a na základě průběhu 1. 

zasedání nového AS FIM, které se konalo 15. 11. 2022, vzniklo nové složení AS FIM:

Předseda AS FIM: Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. 

Místopředsedkyně za akademickou komoru: Mgr. Pavlína Chaloupská, Ph.D. 

Místopředseda za studentskou komoru: Petra Skořepová

Členy akademické komory jsou: doc. Ing. Pavel Bachmann, Ph.D. 

Mgr. Jiíří Haviger, Ph.D. 

Mgr. Pavlína Chaloupská, Ph.D.

Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph.D. 

Ing. Karel Mls, Ph.D. 

Členy studentské komory jsou: Lucie Banszelová

Ing. Sára Bouzková 

Vojtěch Fencl 

Petra Skořepová

Ing. Sára Bouzková na vlastní žádost odstoupila. Dne 25. 1. 2023 ji nahradil Filip Černohorský.



V roce 2022 se Akademická obec FIM konala 5. 4. 2022 -

•

•

•

•

•

•

•



Volby do Akademického senátu FIM proběhly 

21. října, 1. listopadu a 2. listopadu 2022

Díky patří celé volební komisi, která pracovala ve složení:

Ing. Eva Freibauer Hamplová, Ph.D.

Ing. Gabriela Trnková, Ph.D.

Mgr. Kateřina Provazníková

https://intranet.uhk.cz/profile/eva.hamplova
https://intranet.uhk.cz/profile/katerina.provaznikova


Nově zvolený AS FIM se formálně sešel jednou – dnes po ukončení AO podruhé: 

Neformálních schůzek proběhlo již několik

AS FIM schválil doplnění Disciplinární komise FIM UHK



Děkuji všem senátorkám a senátorům za jejich práci pro FIM.




